

วันที่ 18 สิงหาคม 2569 ผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ขวัญใจ สุขก้อน รองคณบดีฝ่ายกิจการนักศึกษา พร้อมด้วยผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ไกรพ เจริญโสภา เข้าร่วมการประชุมเตรียมความพร้อมคณะกรรมการปฏิบัติงานพิธีพระราชทานปริญญาบัตร ประจำปี พ.ศ. 2569 โดยมีรองศาสตราจารย์ ดร.ชุตिकाญจน์ ศรีวิบูลย์ อธิการบดีมหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา เป็นประธานการประชุม พร้อมด้วยคณะผู้บริหาร คณาจารย์ และบุคลากรผู้ได้รับแต่งตั้งเป็นคณะกรรมการฝ่ายต่าง ๆ เข้าร่วมการประชุม เพื่อชี้แจงนโยบาย แนวทาง และขั้นตอนการปฏิบัติงานในพิธีพระราชทานปริญญาบัตร ประจำปี พ.ศ. 2569 ให้คณะกรรมการรับทราบและถือปฏิบัติเป็นแนวทางเดียวกัน เพื่อให้การดำเนินงานพิธีพระราชทานปริญญาบัตรเป็นไปด้วยความเรียบร้อย ณ ห้องประชุมสุวพักตร์นิเวศน์ ชั้น 2 อาคาร 57 คณะวิทยาการจัดการ มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา

On August 18, 2026, Assistant Professor Dr. Khwanchai Sukkon, Vice Dean for Student Affairs, together with Assistant Professor Dr. Krairop Charoensopa, attended a preparatory meeting for the working committee responsible for the 2026 Royal Degree Conferment Ceremony.

The meeting was chaired by Associate Professor Dr. Chutikarn Sriviboon, President of Suan Sunandha Rajabhat University, and attended by university administrators, faculty members, and staff appointed to various working committees.

The meeting was held to brief the appointed committee members on the policies, operational guidelines, and procedures for the 2026 Royal Degree Conferment Ceremony, ensuring that all committee members had a clear understanding and followed a consistent approach in carrying out their assigned responsibilities. This preparation was intended to ensure that the ceremony would be conducted smoothly, systematically, and with the utmost efficiency.

The meeting took place at the Suwaphak Nives Conference Room, 2nd Floor, Building 57, Faculty of Management Science, Suan Sunandha Rajabhat University.

工程与工业技术学院参加2026年度皇家学位授予仪式工作委员会筹备会议

2026年8月18日，宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院学生事务副院长助理教授Dr.Khwanchai Sukkon，与助理教授Dr.Krairop Charoensopa共同参加了2026年度皇家学位授予仪式工作委员会筹备会议。

本次会议由宣素南塔皇家大学校长副教授Dr.Chutikarn Sriviboon主持，学校管理层、教师以及获任命担任各工作组委员会成员的工作人员共同出席。

会议旨在向各工作委员会成员说明2026年度皇家学位授予仪式的相关政策、工作指导方针及具体实施流程，使各部门充分了解工作职责，并按照统一标准开展相关工作，确保皇家学位授予仪式各项工作顺利、有序进行。

会议于**宣素南塔皇家大学管理科学学院57号楼2层“素瓦帕克尼威”会议室（Suwaphak Nives Meeting Room）**举行。